



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/012

第七十七屆香港學校朗誦節報名

敬啟者：

為了提升同學的語言能力、自信心及對語言學習的興趣，我們誠邀各位家長為 貴子弟報名參加第七十七屆香港學校朗誦節的中文獨誦、中文集誦或英文獨誦項目。學校將於九月初舉辦初選，以選出態度認真和表現良好的學生參加朗誦節比賽。參加比賽的同學需繳交報名費\$220 作為按金，完成比賽及表現良好可獲退按金。其他詳情如下：

1. **比賽日期**：第七十七屆香港學校朗誦節將於 2025 年 11 月 17 日至 12 月 17 日舉行。
2. **取錄通知**：獲取錄的同學將於九月中收到取錄通知。
3. **訓練安排**：學校將安排老師為獲取錄的同學提供專業訓練，確保他們充分準備參賽。
4. **其他**：有關第七十七屆香港學校朗誦節的詳細信息，請參閱香港音樂及朗誦協會網頁：

<https://www.hksmsa.org.hk/>

如有查詢，請致電 2461 1555 與盧瑤芝主任或戴賢斌老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月一日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Parents' Circular 2025-2026/012
77th Hong Kong Schools Speech Festival

Dear Parents/ Guardians,

In our ongoing effort to enhance students' language proficiency, confidence, and interest in learning, we are pleased to invite applications for participation in the solo verse competitions in Chinese, choral speaking competitions in Chinese or the solo verse competitions in English. We will conduct auditions in early September to shortlist students according to their attitude and performances.

Please note that students participating in the Speech Festival are required to pay a deposit of \$220. A full refund will be issued upon completion of the competitions with satisfactory performances.

Below are further details:

1. Date of competitions: competitions of 77th Hong Kong Schools Speech Festival will be held between 17th November 2025 to 17th December 2025.
2. Audition results: shortlisted students will be notified via EClass by mid-September.
3. Training: Dedicated teachers will be assigned to prepare each shortlisted student for the competitions.
4. Additional Information: For more details about the 77th Hong Kong Schools Speech Festival, please visit the Hong Kong Schools Music and Speech Association's website:
<https://www.hksmsa.org.hk/>

Should you have any enquiries, please contact Ms Lo King Chi or Mr. Tai Yin Pan at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal